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ΒΕΘ: Η έξοδος της χώρας στις αγορές δεν λύνει το
πρόβλημα της οικονομίας

2017/07/26 13:24 στην κατηγορία ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

Αναγκαίο βήμα για την επιστροφή της χώρας στην κανονικότητα, χαρακτηρίζει την
έξοδο της Ελλάδας στις αγορές ο πρόεδρος του Βιοτεχνικού Επιμελητηρίου
Θεσσαλονίκης και α΄αντιπρόεδρος της ΚΕΕ, Παναγιώτης Παπαδόπουλος
σημειώνοντας ωστόσο πως δεν αποτυπώνεται κανένα όφελος στην 
καθημερινότητα του πολίτη.

«Για να υπάρξουν αποτελέσματα θα πρέπει η χθεσινή κίνηση να έχει συνέχεια και να
υλοποιηθούν όλες εκείνες οι απαραίτητες μεταρρυθμίσεις προκειμένου να μπορέσει ο
επιχειρηματικός κόσμος να ορθοποδήσει» τονίζει ο πρόεδρος του ΒΕΘ,
επισημαίνοντας πως σε διαφορετική περίπτωση οι πανηγυρισμοί για την έξοδο 
της χώρας στις αγορές, γυρνώντας, μάλιστα, στο σημείο που βρισκόμασταν 
το 2014, είναι άνευ ουσίας.

«Διανύουμε το δεύτερο εξάμηνο ενός δύσκολου έτους και είμαστε αντιμέτωποι με
την αυξημένη φορολογία, τον ΕΝΦΙΑ, τα τέλη κυκλοφορίας. Αυτή είναι η σκληρή
πραγματικότητα για τους Έλληνες πολίτες. Αυτή την πραγματικότητα πρέπει να
διαχειριστεί η κυβέρνηση» σημειώνει ο κ. Παπαδόπουλος, αναφέροντας πως  το
κράτος έχει γίνει ο πλειοψηφών μέτοχος σε κάθε επιχείρηση με αποτέλεσμα οι
επιχειρηματίες να βρίσκονται σε μία μόνιμη μέγγενη.

«Πρέπει πάση θυσία να γίνει μία γενναία φορολογική μεταρρύθμιση, 
να ελαστικοποιηθούν τα capital controls, τουλάχιστον για την 
επιχειρηματική κοινότητα, καθώς αποτελούν τροχοπέδη για την οικονομία. Σε
διαφορετική περίπτωση καμία έξοδος στις αγορές, την ώρα μάλιστα που η χώρα είναι
αλυσοδεμένη με πρωτογενή πλεονάσματα που στραγγαλίζουν την ανάπτυξη μέχρι το
2060, δεν μπορεί να σώσει την καθημαγμένη οικονομία και τον πολίτη» καταλήγει ο
κ. Παπαδόπουλος.


